



# 銅獎

## Bronze Award

### 學校 - 小學 Schools - Primary



#### 聖安當小學

#### St. Antonius Primary School

本校致力提供及建設一個綠色學校予學生，讓環保概念融入校園生活的每一環節。此外，本校努力推行全方位學習，以發展可持續環境教育，並將環保意識融入於各學習領域與其他活動，讓學生能學以致用。本校強調「環保即生活，生活即環保」的概念，環保和生活不可分割，必須具體可行和結合生活。我們期望透過環保教育使學生成為對環境保護有承擔的人，使環保成為學生生活的一種價值觀，一種核心思想，及一種生活態度，引起他們對環境變化的關注，及實踐對環境的珍惜和愛護。本校深信環境教育及環境管理是未來人類最重要的課題之一，因此，我們會盡力把環境課題從課室和校園中延伸開去；我們期望學生現在能把環保種子散播至家庭、社區，將來散播到地球的每一個角落。

Our school promotes the Green School concept where environmentally-friendliness is emphasized in every possible ways. We believe that being environmentally-friendly is vital as it is inseparable from our daily lives. Hence, the sustainable environmental education is developed to nurture the sense of responsibility as well as the values of protecting nature in our students. Environmental education has become one of the most important topics in our society. We hope that our education on environmental protection provided to students does not end here but it could be extended to their families and their community as well.



建立中藥園 — 珍草廊以進行跨學科環境教育。  
A Chinese medicine garden was set up as teaching materials in cross-disciplinary environmental education.

建立中藥園 — 珍草廊以進行跨學科環境教育。  
A Chinese medicine garden – Herbal's Gallery, was set up for inter-disciplinary environmental education.



舊衣回收  
Collecting old clothes for recycling



月餅罐回收  
Collecting moon cake containers for recycling



環保大使及園藝組於校園的園圃進行有機耕種。  
Organic farming was held in campus by student environmental protection ambassadors and gardening club.